





Free time activities 

1

Where do (or would) you like travelling to ?

~~~~~

Où voudriez-vous voyager ?

Free time activities 


2

Do you have a hobby and how much time do you spend on it ?

~~~~~

Avez-vous des loisirs et combien de temps y consacrez-vous ?




Free time activities 

3

How do you spend your holidays ?

~~~~~

Que faites-vous durant vos vacances ?

Free time activities 

4

Tell about one occasion that has impressed you the most during your travels.

~~~~~

Quel est votre meilleur souvenir de voyage ?


Free time activities 

5

Do you ever go to painting/photography/sculpture exhibitions ? Do you remember the one that has impressed you the most ?

~~~~~

Êtes-vous déjà allé à une exposition de peinture/photographie/sculpture ? Quelle est celle qui vous a le plus marqué ?


Free time activities 

6

Do you play board or video game? If yes, how often ? What is your favorite one ?

~~~~~

Jouez-vous à des jeux ? Si oui, souvent ? Quel est votre jeu favori ?

Free time activities 

7

Are you (or is someone in your family) a collector ? Of what ?

~~~~~

Êtes-vous (ou quelqu'un de votre famille) un collectionneur ? De quoi ?

Free time activities 

8

Do you like doing things yourself, for example, making a piece of furniture or decorating your house ?

~~~~~

Êtes-vous manuel, par exemple aimez vous faire des décorations pour votre maison ?

